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Skraćeni zapisnik s 19. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec, 11.07.2023. 

                 
 

REPUBLIKA HRVATSKA  

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA VIDOVEC 

Općinsko vijeće Općine Vidovec  

 

KLASA:   024-01/23-01/005 

URBROJ: 2186-10-01/1-23-02 

Vidovec,   11.07.2023.  

 

SKRAĆENI   ZAPISNIK 

s 19. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec, održane dana 

11.  srpnja  2023. godine (  utorak ) 
 

Sjednica Općinskog vijeća Općine Vidovec održala se u etno kući KITEC Domitrovec, Glavna 

ulica 32. 

 

Sjednica je započela u 19:00 sati.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća Općine Vidovec pozdravio je sve članove 

Općinskog vijeća Općine Vidovec, načelnika Općine Vidovec te djelatnice Jedinstvenog 

upravnog odjela Općine Vidovec. 

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA ČLANOVA OPĆINSKOG VIJEĆA : 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća, utvrdio je da je sjednici prisutno 11  članova 

od 13 izabranih članova Općinskog vijeća Općine Vidovec te da su se Melita Vrkić Hajsok i 

Matija Mihalina ispričali. Zatim je konstatirao da kvorum postoji, da se može nastaviti sa 

daljnjim tijekom sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec te da će sve donijete odluke biti 

pravovaljane.   

  

PRISUTNI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA :  

Krunoslav Bistrović, Ljubica Hosni, Ivančica Košić Čačić, Neven Hajsok, Ivan Benček, Ines 

Pavleković, Danijel Mašić, David Šantek, Nikola Pozder, Maja Pintarić, Mihael Blažeković. 

 

SJEDNICI NISU PRISUSTVOVALI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA: Melita Vrkić 

Hajsok i Matija Mihalina 

  

PREDSJEDNIK :  Krunoslav Bistrović 

 

OSTALI PRISUTNI :    

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec, Petra Rogina pročelnica JUO Općine Vidovec, Emina 

Ljubek viši stručni suradnik za opće poslove i EU fondove, Saša Avirović zamjenik direktora 

tvrtke Čistoća d.o.o. 
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USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA I OBJEDINJENE ZAKLJUČKE I ODLUKE 

S 18. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE VIDOVEC ODRŽANE DANA 

22.05.2023. GODINE    

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prije nego krenemo na utvrđivanje dnevnog reda, svi smo dobili materijale pa pitam da li ima 

tko kakvu primjedbu ili nadopunu na skraćeni zapisnik i objedinjene zaključke i odluke s 18. 

sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec? Ako nema, dajem na glasanje skraćeni zapisnik i 

objedinjene zaključke i odluke s 18. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec“.  

 

Tko je za :   11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je skraćeni zapisnik 

zajedno s objedinjenim zaključcima i odlukama s 18. sjednice Općinskog vijeća Općine 

Vidovec usvojen jednoglasno, s 11 glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA ZA 19. SJEDNICU OPĆINSKOG VIJEĆA 

OPĆINE VIDOVEC 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Dnevni red smo dobili svi u  materijalima za 19. sjednicu Općinskog vijeća Općine Vidovec. 

Predlažem, pošto je g. Saša Avirović tu da zamijenimo točke i da prvo čujemo g. Sašu s nekim 

informacijama o prijedlogu nove cijene za preuzimanje miješanog komunalnog otpada. Da li 

smo za to da zamijenimo točke 10 i 1 dnevnog reda ? Tko je za?“ 

 

Tko je za : 11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog  zamjene 

točaka 10 i 1 dnevnog reda prihvaćen jednoglasno s 11 glasova od 11 prisutnih članova 

Općinskog vijeća.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„ Da sada konstatiramo dnevni red. Tko je za takav dnevni red?“ 

 

Tko je za :    11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog dnevnog 

reda za 19. sjednicu Općinskog vijeća Općine Vidovec prihvaćen jednoglasno, s 11  

glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 
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DNEVNI RED 

 

1. Informacija o prijedlogu nove cijene za preuzimanje miješanog komunalnog otpada 

2. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o socijalnoj skrbi Općine Vidovec 

3. Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova kupnje radnih bilježnica za školsku godinu 

2023./2024. 

4. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravilnik o radu Dječjeg vrtića Škrinjica 

5. Informacija o postupanja Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Škrinjica vezano uz Pravilnik 

o upisu djece i ostvarivanju prava i obveza korisnika usluga Dječjeg vrtića Škrinjica 

6. Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova zakupa prodajnog mjesta 

poljoprivrednicima koji prodaju vlastite poljoprivredne proizvode na tržnicama te 

ostalim prodajnim prostorima na kojima je dozvoljena prodaja poljoprivrednih 

proizvoda unutar i izvan Varaždinske županije u 2023. godini 

7. Prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj 

uporabi 

8. Prijedlog Odluke o prihvaćanju darovanja dijela nekretnine označene kao k.č.br. 67/1 

upisane u k.o. Vidovec 

9. Informacije vezane uz otvaranje puta Orsag formiranjem novih k.č. br. 255/56, 255/57 

i 255/58 sve k.o. Zamlača 

10. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o utvrđivanju mjerila za sufinanciranje djelatnosti 

ustanova predškolskog odgoja 

11. Razno. 

 

Točka 1. 

Informacija o prijedlogu nove cijene za 

preuzimanje miješanog komunalnog otpada 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na prvu točku to je Informacija o prijedlogu nove cijene za preuzimanje miješanog 

komunalnog otpada. Pozivam g. Avirović da nam obrazloži razlog poskupljenja.“ 

 

Zamjenik direktora Čistoće, g. Saša Avirović obrazložio je problematiku oko zbrinjavanja 

miješanog komunalnog  otpada i prijedloga nove cijene za preuzimanje miješanog komunalnog 

otpada . 

 

Kratko pojašnjenje uz navedeno izlaganje g. Avirovića iznio je i općinski načelnik Bruno 

Hranić.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća, konstatirao je da se u ovoj točki radi 

samo o informaciji o prijedlogu nove cijene za preuzimanje miješanog komunalnog 

otpada te se po navedenoj točki ne glasa.   

 

Točka 2. 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o socijalnoj skrbi Općine Vidovec 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 
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„Prelazimo na drugu točku, prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o socijalnoj skrbi Općine 

Vidovec. Da li tu ima pitanja? Ako nema, dajem takav prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o 

socijalnoj skrbi Općine Vidovec na glasanje.“ 

Tko je za :   11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o izmjeni Odluke o socijalnoj skrbi Općine Vidovec usvojen jednoglasno, s 11  glasova od 

11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

Točka 3. 

Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova kupnje  

radnih bilježnica za školsku godinu 2023./2024. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na treću točku prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova kupnje radnih bilježnica 

za školsku godinu 2023./2024. Isto ste dobili sve u materijalima, sve je obrazloženo. Otvaram 

raspravu.“  

 

U raspravi koja je uslijedila sudjelovali su David Šantek, Krunoslav Bistrović, Ines Pavleković, 

Danijel Mašić i Bruno Hranić. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Ima li netko još pitanja po toj točci? Nema.  Dajem prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova 

kupnje radnih bilježnica za školsku godinu 2023./2024. na glasanje.“ 

 

Tko je za :   9 članova Vijeća 

Tko je protiv :   1 član Vijeća 

Ima li suzdržanih :   1 član Vijeća 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da  je prijedlog Odluke 

o sufinanciranju troškova kupnje radnih bilježnica za školsku godinu 2023./2024. usvojen 

s 9  glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

Točka 4. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravilnik o radu Dječjeg vrtića Škrinjica 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na četvrtu točku, to je prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravilnik o radu 

Dječjeg vrtića Škrinjica. Da li tu ima nekakvih pitanja?“ 

 

Obrazloženje po toj točci dao je općinski načelnik Bruno Hranić. 

U raspravu su se uključile članice Vijeća Ines Pavleković i Ljubica Hosni. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

Ima li još pitanja? Nema. Dajem takav prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravilnik o 

radu Dječjeg vrtića Škrinjica na glasanje.“ 

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 
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Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o davanju suglasnosti na Pravilnik o radu Dječjeg vrtića Škrinjica usvojen jednoglasno, s 

11  glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

Točka 5. 

Informacija o postupanja Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Škrinjica vezano uz Pravilnik 

o upisu djece i ostvarivanju prava i obveza korisnika usluga Dječjeg vrtića Škrinjica 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na točku broj pet. To je Informacija o postupanja Upravnog vijeća Dječjeg vrtića 

Škrinjica.“ 

 

Pojašnjenje da se radi o informaciji vezanoj uz Pravilnik o upisu djece i ostvarivanju prava i 

obveza korisnika usluga Dječjeg vrtića Škrinjica sukladno Odluci Vijeća sa prethodne sjednice 

dao je Mihael Blažeković.  

  

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća, konstatirao je da se u ovoj točki radi 

samo o informaciji te se po navedenoj točki ne glasa.   

 

Točka 6. 

Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova zakupa prodajnog mjesta 

poljoprivrednicima koji prodaju vlastite poljoprivredne proizvode na tržnicama te 

ostalim prodajnim prostorima na kojima je dozvoljena prodaja poljoprivrednih 

proizvoda unutar i izvan Varaždinske županije u 2023. godini 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na točku broj šest, to je prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova zakupa 

prodajnog mjesta poljoprivrednicima koji prodaju vlastite poljoprivredne proizvode na 

tržnicama te ostalim prodajnim prostorima na kojima je dozvoljena prodaja poljoprivrednih 

proizvoda unutar i izvan Varaždinske županije u 2023. godini. Da li tu ima nekakvih pitanja?¨ 

 

Pojašnjenje po navedenoj točci dao je općinski načelnik Bruno Hranić.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Ima još netko? Ako nema, dajem takav prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova zakupa 

prodajnog mjesta poljoprivrednicima koji prodaju vlastite poljoprivredne proizvode na 

tržnicama  na glasanje.“ 

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da  je prijedlog Odluke 

o sufinanciranju troškova zakupa prodajnog mjesta poljoprivrednicima koji prodaju 

vlastite poljoprivredne proizvode na tržnicama usvojen jednoglasno s 11  glasova od 11 

prisutnih članova Općinskog vijeća. 



6 

Skraćeni zapisnik s 19. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec, 11.07.2023. 

 

Točka 7. 

Prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture  

javnim dobrom u općoj uporabi 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na točku broj sedam to je prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture 

javnim dobrom u općoj uporabi. Da li tu ima netko nekakvih pitanja?“ 

 

Obrazloženje po toj točci dala je pročelnica JUO Općine Vidovec Petra Rogina. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

“Ima još netko tu kakvih pitanja? Ako nema, dajem prijedlog Odluke o proglašenju komunalne 

infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi na glasanje.“ 

 

Tko je za : 11  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi usvojen 

jednoglasno s 11  glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

Točka 8. 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju darovanja dijela nekretnine 

 označene kao k.č.br. 67/1 upisane u k.o. Vidovec 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na osmu točku prijedlog Odluke o prihvaćanju darovanja dijela nekretnine označene 

kao k.č.br. 67/1 upisane u k.o. Vidovec.“ 

 

Kratku informaciju po toj točci dao je općinski načelnik Bruno Hranić. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Tko je za takav prijedlog Odluke o prihvaćanju darovanja dijela nekretnine označene kao 

k.č.br. 67/1 upisane u k.o. Vidovec? “ 

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o prihvaćanju darovanja dijela nekretnine označene kao k.č.br. 67/1 upisane u k.o. 

Vidovec usvojen jednoglasno s 11  glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 
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Točka 9. 

Informacije vezane uz otvaranje puta Orsag formiranjem novih  

k.č. br. 255/56, 255/57 i 255/58 sve k.o. Zamlača 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na točku broj devet to su Informacije vezane uz otvaranje puta Orsag formiranjem 

novih k.č. br. 255/56, 255/57 i 255/58 sve k.o. Zamlača.“ 

 

Informacije po navedenoj točci dao je općinski načelnik Bruno Hranić. 

 

Općinski načelnik Bruno Hranić: 

„Unatoč sastancima i dalje nismo postigli dogovor pa molim Općinsko vijeće da donese Odluku 

da se pokrene postupak izvlaštenja.“ 

 

U raspravu se uključio općinski vijećnik David Šantek. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Onda ćemo dati na glasanje postupak izvlaštenja. Tko je za to da idemo u izvlaštenje dijela tih 

čestica da se napravi put?“ 

 

Tko je za :   11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog za 

pokretanje postupka izvlaštenja radi formiranja puta Orsag usvojen jednoglasno s 11  

glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

Točka 10. 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o utvrđivanju mjerila za sufinanciranje djelatnosti 

ustanova predškolskog odgoja 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na desetu točku, to je ona prva koju smo mijenjali,  prijedlog Odluke o izmjeni 

Odluke o utvrđivanju mjerila za sufinanciranje djelatnosti ustanova predškolskog odgoja. 

Dobili ste materijale, da li tu ima netko nekakvih pitanja? Nema. Dajem takav prijedlog odluke 

na glasanje. Tko je za?“ 

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o izmjeni Odluke o utvrđivanju mjerila za sufinanciranje djelatnosti ustanova 

predškolskog odgoja  usvojen jednoglasno s 11  glasova od 11 prisutnih članova Općinskog 

vijeća. 
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Točka 11. 

Razno 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na jedanaestu točku, to je točka razno. Izvolite.“ 

 

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec :  

„Imamo zamolbu ugostiteljskog objekta Caffe bar „Miro“ u Vidovcu za ustupanje na korištenje 

javne površine ispred njegovog kafića. Drage bi volje pomogli, pomažemo svim 

poduzetnicima, ali ovdje se ne radi o javnoj površini, već se radi o nerazvrstanoj cesti koja ima 

svoju širinu i pojas. Mi mu za to ne možemo izdati suglasnost. Nažalost, mi bi mogli dati na 

korištenje javnu površinu da ju imamo, ali to nije javna površina to je nerazvrstana cesta i tu 

nažalost ne postoji nikakva mogućnost. Sami ste i svjesni širine predmetne ceste. Teško se 

prolazi jer cesta je dvosmjerna i to definitivno predstavlja opasnost za ljude koji bi bili na toj 

„terasi“. Ono što mogu je dati savjet da zatraži od Hrvatskih cesta površinu gdje je takozvano 

parkiralište uz državnu prometnicu. To isto nije javna površina i teško da će biti odobreno jer 

tu gdje se auti parkiraju nije parkiralište, nego pojas državne ceste DC35. Nažalost, po ovom 

pitanju smo nemoćni.“ 

 

Ivančica Košić Čačić, članica Općinskog vijeća: 

„ Na tom mjestu bi bilo i opasno. Auti se tu parkiraju, ne može se unutra, ne može se van, ne 

može se mimoići. To stvarno ne bi bilo sigurno.“ 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ U redu, poslat ćemo onda obrazloženje.“ 

 

Bruno Hranić, načelnik Općine Vidovec :  

„ U tijeku je javna rasprava koja se tiče 2. izmjena i dopuna Prostornog plana. Traje do 16. ovog 

mjeseca, nekoliko i vas vijećnika je dalo zahtjeve, a danas je bilo javno izlaganje u Općini pa 

Vas odmah molim da pogledate da li su vaši prijedlozi obuhvaćeni. Ono što mogu tvrditi je da 

smo izašli u susret našim mještanima, sukladno zakonu. Neka još i pročelnica objasni.“ 

 

Petra Rogina, pročelnica JUO Općine Vidovec: 

„Danas je bilo javno izlaganje na temu 2. izmjena i dopuna Prostornog plana. Izrađivač, gđa. 

Makovec je imala svoje izlaganje na kojem je pozvala sve zainteresirane da se do 16.7. mogu 

javiti pismenim zahtjevima u Općinu Vidovec. Sve što je vezano uz izmjene i dopune je 

objavljeno na našim stranicama. Znači, nema potrebe osobnog dolaska u Općinu jer je sve 

objavljeno na našim stranicama, i karte i tekstualni dio i sve ostalo što bi bilo zanimljivo 

zainteresiranima.“ 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ Jesmo tim ljudima dali do znanja da je bila javna rasprava? Znaju li oni svi?“ 

 

Petra Rogina, pročelnica JUO Općine Vidovec: 

„ Poziv je bio objavljen u Regionalnom tjedniku, na našim stranicama i oglasnim pločama. To 

je ono što su zakonske obveze Općine za obavještavanje zainteresirane javnosti.“ 

 

Bruno Hranić, načelnik Općine Vidovec :  

„ Nadam se da će biti brzo gotovo i da ćemo u desetom mjesecu imati gotov Prostorni plan.“ 
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Petra Rogina, pročelnica JUO Općine Vidovec: 

„ Gđa. Makovec izrazila je pozitivni ishod toga. Jedino je pitanje sad hoće li biti još jedna 

rasprava ili ne. Ako bude puno novih zahtjeva, onda će biti potrebna još jedna javna rasprava, 

a ako neće biti, onda vjerujemo da bi već u devetom mjesecu mogli donijeti na Općinskom 

vijeću 2. izmjene i dopune Prostornog plana. Znači postupak je krenuo da se uopće iskaže 

interes da se krene u izmjene i dopune prostornog plana i tu smo već imali popriličan broj 

zainteresiranih. S time da su onda konstantno dolazili zahtjevi u Općinu i još dolaze. Treba  sve 

razmotriti i vidjeti da li će biti potrebe za još jednim javnim izlaganjem.“ 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ Hvala Petra. Ima li netko još nešto za točku razno? Ima pitanja, prijedloga?“ 

 

Bruno Hranić, načelnik Općine Vidovec :  

„ Htio bih još samo reći da smo i ove godine dobili peticu za transparentnost proračuna. Institut 

za javne financije svake godine ocjenjuje transparentnost jedinica lokalne i područne 

samouprave. Mi već niz godina objavljujemo sve dokumente koji su potrebni. Imamo i 

aplikaciju putem koje se dnevno objavljuju sva plaćanja iz općinskog proračuna da ljudi imaju 

uvid u to, naravno sukladno zakonu.“ 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ Gospodine Šantek, izvolite.“ 

 

David Šantek, član Općinskog vijeća: 

„ Samo sam želio pitati što je na kraju s onim zemljištem iza ambulante?“ 

 

Bruno Hranić, načelnik Općine Vidovec :  

„Pokrenuli smo proces sukladno donesenoj Odluci na Vijeću da se krene u izgradnju 

vatrogasnog centra Vidovec i da se usput napravi i parking jer za parking ne možemo dobiti 

darovanje zemljišta. Mada su se sada malo i promijenile stvari, navodno bi s 1.1. sva državna 

imovina prešla u vlasništvo jedinica lokalne samouprave pa ne bi ni morali tražiti darovanje. 

Ali do realizacije toga mi radimo idejni projekt jer trebamo imati lokacijsku dozvolu da bi 

prema nadležnom Ministarstvu mogli predati zahtjev za darovanje. Ako bi s 1.1. sva državna 

imovina pripala jedinicama lokalne samouprave na raspolaganje, pitanje je koliko bi bili 

ograničeni za parkinge i slično. Smatram da je bolje ići s nekim objektom, pogotovo jer objekt 

DVD-a Vidovec, spremište i garaže, nije primjeren s obzirom na standarde koje imaju 

vatrogasne postrojbe pa smo zato napravili idejno rješenje u tom smjeru. Naravno da bi onda i 

vanjski prostor bio iskorišten za parkirna mjesta s obzirom da smo u centru ograničeni s 

parkiranjem. Sad rješavamo još pitanje ulaza jer ulaz mora biti dvosmjerni, odnosno s jedne 

strane ulaz, a druge izlaz što trenutno ne zadovoljava potrebe vatrogasnih vozila i drugih 

interventnih vozila. Pokušat ćemo naći mogućnost s ove strane gdje je trenutno ulaz, a da se s 

druge strane između apoteke i telefonske centrale napravi izlaz. Sada je u tijeku izmjera da li bi 

to bilo dovoljno prema propisima.“ 

  

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Hvala načelniku. Evo potpisana je i suglasnost za opremanje školske kuhinje za školu u 

Nedeljancu pa da imate i tu informaciju.“ 
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Bruno Hranić, načelnik Općine Vidovec :  

„ Tako je. Riješili smo ogradu i školsku kuhinju za školu u Nedeljancu. Županija je odobrila 

sredstva. Skoro 20 tisuća eura će dati Županija za opremanje školske kuhinje u Nedeljancu. I 

ogradu će isto kompletno financirati Varaždinska županija.“ 

 

Ljubica Hosni, članica Općinskog vijeća: 

„Odlično, sad bi trebalo i pokositi travu u dvorištu škole u Nedeljancu, treba reći ravnatelju, a 

ako ga nitko neće kontaktirati onda ga mogu i ja.“ 

 

Bruno Hranić, načelnik Općine Vidovec: 

„ Još bih dao malo informacija oko radova u općini. U tijeku je izgradnja fotonaponske 

elektrane na dječjem vrtiću gdje smo isto dobili bespovratna europska sredstva. U tijeku je 

postupak javne nabave za dogradnju dječjeg vrtića, vrši se provjera pristiglih ponuda. Tu smo 

isto osigurali bespovratna sredstva oko 2,4 milijuna kuna odnosno oko 320 tisuća eura. Kroz 

tjedan ili dva ide izgradnja mosta u Krkancu i dizanje nasipa. S Hrvatskim vodama je 

dogovoreno da se diže nasip od strane Krkanca za nekih metar i pol u ovom djelu gdje je sad 

došlo do poplava. U tijeku je izgradnja i novog propusta. Završen je natječaj za izmjenu dijela 

krovišta na općinskoj zgradi. Taman smo završili natječaj i onda nam se krov urušio. Propao je 

jer su istrunule letve pa moramo krenuti u obnovu općinske zgrade.  Obnavljamo zgrade, radimo 

ceste po svim naseljima, kanalizaciju smo napravili, a općinska zgrada i okoliš su nam 

katastrofa. Trebali bi uskoro krenuti i radovi na rekonstrukciji parka uz općinsku zgradu. Tu 

smo dobili isto određena sredstva iz natječaja LAG-a. Prijavili smo se na natječaj Ministarstva 

regionalnoga razvoja za LED rasvjetu i objavljeni su rezultati prema kojem ćemo dobiti 

sufinanciranje od Ministarstva. Dobili smo i dodatno financiranje za sportski centar Nedeljanec, 

za naš dio vlastitih sredstava, što znači da nam država financira 50% dodatno tih troškova. Radi 

se o 40 tisuća eura. U tijeku je izgradnja vinogradarske kuće, zadnje faze, više-manje to sve ide 

svojim tijekom. Na ITU mehanizam smo dalje prijavili namještaj i opremu za vinogradarsku 

kuću. Nadam se da će ovaj građevinski dio biti gotov do jeseni. U razgovoru smo s Hrvatskim 

cestama da se povuče nogostup od ulaza u park pa do benzinske. Moramo definirati da li će 

najveći dio financiranja preuzeti Hrvatske ceste, a trebale bi. Sad kroz mjesec, mjesec i pol dana 

kreće izgradnja nogostup u Tužnom, Varaždinska ulica prema Črešnjevu. Asfaltiraju se i ceste 

to vidite, to je isto prema Programu otpornosti i oporavka iz Europske unije.“ 

 

Ljubica Hosni, članica Općinskog vijeća: 

„Da li ste razmišljali da se trebaju produbiti kanali u Tužnom? S obzirom da se ne može dići 

nasip, ali kanali se mogu produbiti sigurno za dobar metar kako bi se spriječile poplave.“ 

 

Bruno Hranić, načelnik Općine Vidovec: 

„Jesmo. To je sad u sklopu ovog projekta podizanja nasipa i produbljenja.“ 

 

Nikola Pozder, član Općinskog vijeća: 

„Samo je problem tamo kod Baloga, onaj ćošak, ne znam kako da se to riješi.“ 
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Bruno Hranić, načelnik Općine Vidovec: 

„ Pročitajte  izmjene i dopune Prostornog plana. Piše da se kuće ne mogu graditi  na kanalu. Ne 

znam tko je uopće dao dozvolu da se grade kuće na poplavnom području. Za vrijeme poplava 

imali smo zahtjeve za isušivače, pet isušivača smo imali, neki nisu ni tražili isušivač, a poslije 

su pisali po Facebooku. S takvim se osobama ne trebamo zamarati. Tu još jedanput zahvaljujem 

Nikoli i svim vatrogascima na pomoći prilikom poplava.“ 

 

Nikola Pozder, član Općinskog vijeća: 

„ To je isto kao i osobe koje su vatrogascima za proslavu 70. obljetnice pozvale policiju.“ 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ Morali bi malo i slivne bunare prekontrolirati.“ 

 

Bruno Hranić, načelnik Općine Vidovec: 

„ To uredno rješavaju vatrogasci, a mi prosljeđujemo godišnje izvješće dalje Varkom-u. DVD 

Nedeljanec-Prekno je najažurniji što se toga tiče. Oni svake godine prvi pošalju izvješće, a mi 

onda kasnije prosljeđujemo dopis Varkomu.“ 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ Sad bi to trebalo ponovo prekontrolirati. Ima problema, začepljeno ih je dosta, bilo je prijava 

dok su bile kiše.“ 

 

Ljubica Hosni, članica Općinskog vijeća: 

„Može jedno pitanje?  Kolika je dozvoljena visina drveta na dvorištu? Ima to gdje propisano? 

Gospodin ima dvadeset metara visoke jele. Tamo kod potoka, kraj njega, na mostu se uopće ne 

može proći. Ja ne znam kako će to biti ako se sruši.“ 

 

Bruno Hranić, načelnik Općine Vidovec: 

„ Vidjet ćemo sad s Hrvatskim vodama kada budu uređivali kanale.“ 

 

Ljubica Hosni, članica Općinskog vijeća: 

„Zanimalo me postoji li to negdje propisano. Jer dok su u opasnosti okolni stambeni objekti 

kome bi se trebali obratiti?“ 

 

Bruno Hranić, načelnik Općine Vidovec: 

„Ako nije trulo ili bolesno drvo, mislim da se ne može ništa. Imate to i u centru grada. Evo kod 

nas su se opet srušila stabla u parku. Stavili smo upozorenja, makar parkom upravljaju Parkovi.“ 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Idu žice? Ako idu žice, onda bi se to trebalo riješiti. Ja sam isto imao doma veliki orah koji je 

došao do žica pa sam zvao Elektru jer je jednu žicu iščupalo iz stupa. Zvao sam, došli su i 

riješili.“ 

 

Ljubica Hosni, članica Općinskog vijeća: 

„Idu  žice od telefona.“ 

 

Nikola Pozder, član Općinskog vijeća: 

„U Nedeljancu je bila prije pet godina situacija da se orah srušio na krovište. Došli smo 

(vatrogasci) i izrezali smo.“ 
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Bruno Hranić, načelnik Općine Vidovec: 

„ Da, ali to se samo srušilo.“ 

 

Ljubica Hosni, članica Općinskog vijeća: 

„ I još vezano uz onu kuću na Tužnom koju smo dobili, mi smo na kraju dobili jedno gradilište 

i dvorište?“ 

 

Bruno Hranić, načelnik Općine Vidovec: 

„ Dva gradilišta.“ 

 

Ljubica Hosni, članica Općinskog vijeća: 

„ Pa kakva su to dva gradilišta? A gospodin je dobio onda četiri? A bilo je tri-dva.“ 

 

Bruno Hranić, načelnik Općine Vidovec:  

„Pet i tri, tako je dogovoreno.“ 

 

Ljubica Hosni, članica Općinskog vijeća: 

„ Nemamo još nikakvog kupca za to?“ 

 

Bruno Hranić, načelnik Općine Vidovec:  

„Ne, čekamo još sud, a sud je u štrajku.“ 

 

Neven Hajsok, član Općinskog vijeća: 

„ A što je s onom famoznom kućom na kraju Selske? Onom koja je zapuštena. To je već dvije 

godine tako. Lisice su tamo i svašta. I s komunalnim sam razgovarao o tome.“ 

 

Ljubica Hosni, članica Općinskog vijeća: 

„ Vlasnici bi to trebali riješiti. A ako ne uređuješ svoje dvorište, Općina bi trebala pozvati nekog 

da to uredi, a vlasniku naplati.“ 

 

Bruno Hranić, načelnik Općine Vidovec:  

„Nažalost dugo nismo uspjeli naći vlasnika kuće. Tek nedavno smo ga uspjeli naći u Remetincu. 

Nakon godinu i pol smo ga tek uspjeli naći jer je izbjegavao uručenje rješenja.“ 

 

Petra Rogina, pročelnica JUO Općine Vidovec: 

„Tako je. Sva pismena su nam vraćena na Općinu. Nismo mu mogli uručiti rješenje.“ 

 

Ljubica Hosni, članica Općinskog vijeća: 

„ I koji je sad plan? Vi ste ga konačno našli i uručili mu, a dalje?“ 

 

Bruno Hranić, načelnik Općine Vidovec: 

„ Znam da ste ljuti, komplicirana je to procedura, ali radi se sve kako se mora.“ 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ Imamo li još nešto pod ovu točku razno? Nemamo?  Onda zatvaram 19. sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Vidovec u 19 sati i 53 minute“.  
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Sjednica je završila u 19 sati i 53 minute. 

 

 

 

Zapisnik izradila                                                                       Općinsko vijeće Općine Vidovec 

Emina Ljubek                                                                                            PREDSJEDNIK 

                                                                                                         Krunoslav Bistrović 

 


